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Zápis č. 24 (159) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 7. 12. 2021 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin telekonferenčně.  

Přítomni:  Kočí, Sekanina, Lampa, Kolář, Černocký, Fučík, Ryšavý, M. Jaroš, Sedlák, 

Ondryáš, Mišáková, Škorupa (12) 

Omluveni:  Smrčka (1)   

Hosté:  Zemčík, Hajduk, Hanáček, Jaroš 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrh 19/2021: Směrnice Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu v doktorském studijním programu na Fakultě informačních technologií 

Vysokého učení technického v Brně pro akademický rok 2022/2023. 

4. Návrh 20/2021: Převedení investičních prostředků FIT VUT na rok 2022. 

5. Informace z RVŠ a AS VUT. 

6. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosta na telekonferenčním zasedání AS FIT.  

Podmínky jednání:  

Předseda AS FIT rozhodl, podle čl. 13a Jednacího řádu AS FIT, o konání distančního jed-

nání AS FIT. Distanční jednání proběhne prostřednictvím MS Teams za těchto podmínek: 

• Hlasování: Předseda AS FIT vyhlásí začátek hlasování. Každého jednoho senátora 

jmenovitě vyvolá a ten sdělí svou volbu (pro, proti, zdržuji se). Poté předseda AS FIT 

ukončí hlasování a oznámí výsledek hlasování. 

• Účast veřejnosti: Veřejnost se může připojit k distančnímu jednání na výše uvedeném 

odkazu. Osoba z řad veřejnosti, která chce na jednání vystoupit, nejprve požádá před-

sedajícího o svolení (hlasem nebo zprávou na chatu). 

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o výše uvedeném programu. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3A7fe1d669fba540c18ef742601968771a@thread.tacv2/1638268124527?context=%7b%22Tid%22%3A%22c63ce729-ca17-4e52-aa2d-96b79489a542%22%2C%22Oid%22%3A%2242beb546-d95f-4f10-b254-143e874dffe6%22%7d
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Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 23 (158) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 2. 11. 2021 nebyly žádné 

připomínky. 

Ad 3) Návrh č. 19/2021: Směrnice Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí 

ke studiu v doktorském studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 

2022/2023. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 19/2021 

„Směrnice Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském 

studijním programu na FIT VUT pro akademický rok 2022/2023“. Návrh byl zveřejněn na 

stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) v řádné předkládací lhůtě.  

Návrh byl projednán Legislativní komisí AS FIT (dále jen LK). Dr. Kočí požádal předsedu LK 

AS FIT doc. Fučíka o představení návrhu a vyjádření LK. Doc. Fučík předal slovo panu 

děkanovi prof. Zemčíkovi, aby členy senátu seznámil s předloženým návrhem. Prof. Zemčík 

stručně vysvětlil navrhované změny. Směrnice se předkládá a schvaluje každý rok s malými 

úpravami. Doc. Fučík zmínil diskutované body na jednání LK a poděkoval doc. Ryšavému 

a dr. Smrčkovi za věcné připomínky k návrhu: 

- Čl. 2: Přihlášku ke studiu lze podat elektronické formě (odst. 1), ale odst. 3 současně 

vyžaduje s přihláškou dodat přílohy v listinné podobě.  

- Časové upřesnění u čl. 2, odst. 5: Vypisovaná témata, včetně školitelů jsou zveřejněna 

do konce února 2022 na internetových stránkách fakulty.  

- Drobné formální úpravy a jazykové korektury. 

LK doporučila provést úpravy směrnice na základě diskutovaných bodů. Tyto úpravy byly 

zaneseny do směrnice se souhlasem předkladatele. LK doporučuje takto upravený návrh ke 

schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. V rámci diskuze nebyly vzneseny žádné další dotazy 

a připomínky.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje předloženou Směrnici Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu v doktorském studijním programu na Fakultě informačních technologií Vysokého učení 

technické v Brně pro akademický rok 2022/2023. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Návrh č. 20/2021: Převedení investičních prostředků FIT VUT na rok 2022. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 20/2021 

„Převedení investičních prostředků FIT VUT na rok 2022“. Návrh byl zveřejněn na stránkách 

AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí požádal pana tajemníka Ing. Hajduka o představení návrhu. Návrh předkládá žádost 

o projednání a případné schválení převodu investičních prostředků FIT VUT ve výši 6.900.000 

Kč na nákup fakultních serverů CPU/GPU do roku 2022 z důvodu pozdního zadání parametrů 

k vypsání výběrového řízení a delších dodacích lhůt (3-4 týdny). Převedením těchto 

investičních prostředků do příštího roku lze realizovat výběrové řízení a následný nákup 

fakultních serverů začátkem roku 2022. 

Dr. Kočí dále předal slovo předsedovi Ekonomické komise AS FIT (dále jen EK) doc. Kolářovi, 

který sdělil stanovisko EK, která si návrh nechala od pana tajemníka důkladně vysvětlit, 

projednala jej na svém zasedání a souhlasí s jeho schválením. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. V rámci diskuze nebyly vzneseny žádné dotazy 

a připomínky.  

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 2 

AS FIT schvaluje návrh na převedení investičních prostředků na nákup fakultních serverů ve 

výši 6.900.000 Kč FIT VUT do roku 2022. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 5) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Doc. Hanáček podal členům senátu aktuální informace z posledního zasedání AS VUT v tomto 

roce konaného 7. 12. 2021. Projednávaly se zejména tato témata: shrnutí předsedy Volební 

komise VUT průběhu volby kandidáta na jmenování rektorem VUT v Brně pro funkční období 

únor 2022 až leden 2026, informace o připravované novele VŠ zákona na Slovensku, ekono-

mické a legislativní záležitosti apod. Příští zasedání AS VUT je plánováno na 18. 1. 2022 (další 

jednání jsou pak vždy po 4 týdnech). Podrobnější informace z jednání AS VUT jsou dostupné 

na webových stránkách senátu zde: https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
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Dr. Kočí podal sdělení z jednání Rady VŠ, další informace jsou dostupné rovněž na webových 

stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/. 

Ad 6) Různé. 

Pana tajemník Ing. Hajduk informoval členy senátu, že na FIT byl pořízen elektromobil značky 

Škoda Enyaq. V blízké budoucnosti jej bude možné využívat pro služební cesty. Vzhledem 

k tomu, že nám dosluhuje další fakultní automobil Volkswagen Golf, budeme jako náhradu za 

něj pořizovat Ford Galaxy (v současné době je dodací lhůta cca 1 rok). Ing. Hajduk ještě 

zrekapituloval fakultní vozový park: Volkswagen Golf 2. OTDI, Volkswagen Golf II. 2. OTDI, 

Volkswagen Passat II. 2. OTDI, Opel Vivaro 1.9 DTI, Ford Galaxy II. 2 OTDI, Ford Transit 

2.2 TDI a nový elektromobil Škoda Enyaq. V případě dotazů kontaktuje pana tajemníka. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je předběžně stanoven na úterý 

25. 1. 2022 pravděpodobně telekonferenčně. Na programu jednání jsou plánovány tyto 

body: Zpráva o hodnocení výuky studenty za letní semestr 2020/2021, nový MGR program 

v AJ).  

Dr. Kočí poděkoval hostům a členům senátu za účast a popřál všem krásný adventní čas.  

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 24 (159) dne 7. 12. 2021: 

Usnesení 1  

AS FIT schvaluje předloženou Směrnici Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke 

studiu v doktorském studijním programu na Fakultě informačních technologií Vysokého učení 

technické v Brně pro akademický rok 2022/2023. 

Usnesení 2  

AS FIT schvaluje návrh na převedení investičních prostředků na nákup fakultních serverů ve 

výši 6.900.000 Kč FIT VUT do roku 2022. 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.    

http://www.radavs.cz/
mailto:senat@fit.vutbr.cz

